

福祿壽報喜集福卡活動 條款與細則

1. 優惠推廣期由 2021 年 2 月 8 日至 2021 年 2 月 28 日，包括首尾兩日（下稱《推廣期》）。
2. 優惠適用於澳門全線高瑪生活百貨、印田食品、利豐超級市場、聯豐超級市場、百佳超級市場、來來超級市場、新苗超級市場、新花城超級市場、TASTE、泰豐超級市場、宏基超級市場。
3. 活動參加者需滿足下述條件：
 - 3.1 進入 MPay 活動頁面並同意參與活動。
4. 活動玩法：
 - 4.1 參加者凡於指定商戶使用 MPay 單筆消費滿 MOP150 或以上，即可獲得 1 次抽獎機會，隨機獲得 1 枚福卡或實體大獎福卡；單筆消費滿 MOP300 或以上，即可獲得 3 次抽獎機會，隨機獲得 3 枚福卡或實體大獎福卡
 - 4.1.1 福卡包括 3 種“福”“祿”“壽”不同名稱的福卡
 - 4.1.2 實體獎品包括 AUDI Q3、iPad、Dyson 風筒、Marshall 音箱及 AirPods Pro。
 - 4.2 4.1 中“單筆消費滿 MOP150 或以上”的金額，以 MPay 交易原金額（即購買的商品或服務的總價）為準。
 - 4.3 4.1 中所得的福卡須於 2021 年 2 月 28 日 23:59:59 前使用，逾期無效
5. 參加者可用不同名稱的福卡兌換相應的獎品，
 - 5.1 福卡及獎品對應關係如下：

兌換條件	獎品
集齊“福”“祿”“壽”三款福卡及 AUDI 福卡	AUDI Q3
集齊“福”“祿”“壽”三款福卡及 iPad 福卡	iPad
集齊“福”“祿”“壽”三款福卡及 Dyson 風筒 福卡	Dyson 風筒
集齊“福”“祿”“壽”三款福卡及 Marshall 福卡	Marshall 音箱
集齊“福”“祿”“壽”三款福卡及 AirPods Pro 福卡	AirPods Pro
集齊“福”“祿”“壽”三款福卡	MOP 5 MPay 利是
集齊任意 2 張不同名稱的福卡	MOP2 MPay 利是

- 5.2 獎品數量有限，先到先得，領完即止。
6. 所有收集到而未使用的福卡會顯示在活動頁面中，成功兌換的獎品將自動發放至參加者的『利是/折扣券/兌換券』內。
7. 兌換後的 MPay 利是自領取之日起 3 日內有效（如：於 2021 年 2 月 8 日任何時段領取利

是，利是將於 2021 年 2 月 10 日 23:59:59 失效），逾期未使用之利是將自動失效且不獲補發。

8. 參加者在本活動中獲得的全部獎品，可於『利是/折扣券/兌換券』頁面內查詢。請按中獎信息內的提示，於指定日期內到指定地點兌換獎品。（兌獎日期為開獎日至 2021 年 3 月 31 日，具體兌獎時間以兌獎地點實際營業時間為準。）活動之獎品不可兌換現金或其他商品。另外，如已領獎，恕不退換；領獎後如有遺失，恕不補發；如逾期未兌換獎品，則視得獎者自動放棄領獎權利，澳門通股份有限公司（下稱《澳門通》）保留處理該獎品的最終決定權。
9. 得獎者於領取獎品時，需確認 MPay 賬戶已進行身份認證，及會被要求簽署領取確認函。同時，得獎者可能會被要求拍照。在獲得得獎者書面同意後，活動單位擁有將照片用作公佈得獎結果及市場推廣的權利。
10. 禮品圖片只供參考，一切以實物為準。
11. 為確認得獎者身份，澳門通有權要求得獎者出示 MPay 賬戶或身分證明文件以作核對。澳門通並有權記錄其真實姓名、真實電話、身分證明文件首 4 位及/或 MPay 賬戶。
12. 所兌換之利是須以 MPay 全額支付方能享有。
13. 所兌換之利是優惠金額以澳門幣為單位。
14. 如參加者使用利是並完成支付的交易發生退款或退貨，利是優惠金額不予退還。
15. 優惠不適用於所有退款交易、欺詐交易或最終被取消之交易。
16. 凡享受優惠的交易，只能進行全額退款操作，不得部份退款。
17. 本活動優惠僅適用於通過 MPay 支付，並以澳門通機具完成的交易。
18. 為抵制惡意下單，利用程序漏洞等不良行為，澳門通保留取消優惠資格並追討該筆訂單損失的權利。
19. 澳門通並非產品或者服務供應商，故此不會就有關產品或者服務承擔任何責任。
20. 澳門通與參與商戶有權隨時修改條款及細則、更改或終止優惠，無須另行通知，亦恕不承擔任何有關優惠或條款更改或終止所引起的責任。
21. 如有任何爭議，澳門通與參與商戶保留最終決定權。
22. 如中英文版有差異，一概以中文版為準。
23. 澳門通概不負責因通訊或接收器材突發故障、任何電訊公司之通訊或技術問題、其他第三方之故障、商戶自身原因導致數據未能上傳、意外等不可抗力之原因影響本活動運作，而致使參加者未能參加活動所造成的任何損失。

24. 參加者同意免除澳門通承擔參加者因參加本活動而引致之任何傷害、損失、申索、訴訟及其他的法律責任。
25. 如澳門通發現任何實際或可疑證據，顯示參加者使用或教唆他人使用不正當或欺詐方法造成本活動受到干擾、不公平抽獎結果、產生技術難題或故障，或參加者盜用他人的個人資料參加活動，或作出任何危害、破壞、影響本活動的行為，澳門通有權廢除該參加者的活動參與資格並保留追究的權利。
26. 本活動與蘋果公司(Apple Inc.)無關。
27. 活動參加者須年滿 17 周歲。
28. 本條款及細則受澳門特別行政區法律規管，並按其詮釋。
29. 如有任何查詢，歡迎致電澳門通客戶服務熱線:(853)2872-7688。

Terms and Conditions

- 1 The Promotion is valid from 8 February 2021 until 28 February 2021, both days inclusive (hereinafter referred to as "Promotion Period").
- 2 The Promotion is applicable to GrandMart Supermarket, Inda Quality Food, Lee Fong Supermarket, Luen Fung Supermarket, ParknShop Supermarket, Royal Supermarket, SanMiu Supermarket, SunSCO Supermarket, TASTE Supermarket, Tai Fung Supermarket, Vang Kei Supermarket in Macau only.
- 3 Activity participants need to fulfill the following requirements:
 - 3.1 Accept terms and conditions in activity page
- 4 Rules of activity:
 - 4.1 Participants who spend MOP150 or above in a single net spending at the designated merchants through MPay will receive a card with different titles or physical prizes voucher randomly.; Participants who spend MOP300 or above in a single net spending at the designated merchants through MPay will receive 3 cards with different titles or physical prizes voucher randomly.
 - 4.1.1 Cards include "Fok", "Luk", "Sau" 3 different titles.
 - 4.1.2 Physical prizes include AUDI Q3, iPad, Dyson Hairdryer, Marshall speaker, Airpods Pro.
 - 4.2 "Single net spending on or above MOP150" refers to the MPay original transaction amount.
 - 4.3 Participants need to redeem the cards before 23:59:59 on 28 February 2021.
- 5 Participants can redeem the cards with different titles for the corresponding prizes.
 - 5.1 The relations between cards and prizes are as follows:

Redeem requirement	Prizes
All 3 cards with different titles + AUDI Q3 Voucher	AUDI Q3
All 3 cards with different titles + iPad Voucher	iPad
All 3 cards with different titles + Dyson Voucher	Dyson hairdryer
All 3 cards with different titles + Marshall Voucher	Marshall speaker
All 3 cards with different titles + Airpods Pro Voucher	Airpods Pro
All 3 cards with different titles	MOP 5 MPay Red Packet
Any 2 cards with different titles	MOP2 MPay Red Packet

- 5.2 All the prizes are subjected to a first-come-first-served basis and while offer lasts.
- 6 Cards will be automatically released to the accounts of Participants and redeemed prizes will be automatically released to the accounts of Participants.
- 7 Participants need to redeem the red packets in 3 days before expiry day. (For example: If you redeem the red packet anytime on 08 February 2021, the expire date for the red

- packet will be 23:59:59 on 10 February 2021). The expired red packets will not be reissued.
- 8 All redemptions can be review on the "Red Packets/Coupons" page and please follow the information to redeem the prize. (The redemption date is from draw day to 31 March 2021 and the redemption time is subject to the business hours of the store). All redemptions are non-exchangeable for cash or products and are nonreturnable and will not be re-issuedf lost. An expired, unused offer will not be extended nor refunded. The winner will be automatically waived, and the activity unit reserves the right in its sole and absolute discretion to deal with any unclaimed Prize(s) in any manner.
 - 9 Winners need to have their identity verified in MPay and will be required to sign a confirmation letter. Meanwhile, winners may be asked to take pictures and obtain a written consent of the for the right to use the photos for market promotion. The authorized representative is required to provide a copy of the winner's Identity Card and the authorization letter for verification purpose.
 - 10 The picture is for reference only, actual product shall prevail.
 - 11 Macau Pass has the right to require the winners to present their MPay account or identification documents for verification. Macau Pass also has the right to record the name, phone number, the first 4 digits of identity documents and MPay account for record keeping.
 - 12 To be eligible for the Red Packets, customer is required to settle full payment with MPay.
 - 13 All the offers are priced in MOP.
 - 14 If the transaction is refunded or returned, the discounted amount will not be refunded.
 - 15 The offers are not applicable to any refund, fraudulent or cancelled transactions.
 - 16 For transactions that enjoy preferential treatments, only full refunds are allowed, and partial refunds are not allowed.
 - 17 This offer is only applicable to transactions paid through MPay and completed with Macau Pass terminal devices.
 - 18 In order to prevent malicious orders and bad behavior from procedural loopholes, Macau Pass S.A. reserves the right to cancel any transactions in doubts and recover any loss incurred due to these transactions.
 - 19 Macau Pass accepts no liability for and makes no representations or warranties regarding the quality of goods and services provided by the designated merchant.
 - 20 Macau Pass and Merchants shall have the right to amend the terms and conditions,

change or terminate the offer at any time without advance notice and are not liable for any changes or termination of the relevant offers or terms.

- 21 In case of dispute arising out of this promotion, the decision of Macau Pass and/or Merchants shall be final and conclusive.
- 22 Should there be any discrepancy or inconsistency between the English and Chinese version of the terms and conditions, the Chinese version shall apply and prevail.
- 23 Macau Pass shall not be liable for any loss caused by the failure of the participant due to sudden failure of any equipment or technical problems of any telecommunications company or any failure of the Merchant's machines causing the failure to upload data etc.
- 24 The Participant agrees to exempt Macau Pass from any accident, loss, claim, lawsuit or other legal liability a result of the Participant's participation in this Activity.
- 25 If Macau Pass finds any actual or suspicious evidence that prove the participant used or instigated the use of improper or fraudulent methods to cause interference with the activity, causing false results, technical difficulties, or if the participant misappropriated personal data of another person to participate in the activity, or made any act that endangers, destroys or affects the activity, Macau Pass shall have the right to disqualify the participant from participating in the activity and reserve the right to pursue the case.
- 26 Apple Inc. is not a sponsor or involved in the activity in any manner.
- 27 Lucky Draw is open to participants aged 17 years old or above.
- 28 The Terms and conditions are governed by and construed in accordance with the laws of the Macao Special Administrative Region.
- 29 For enquiries, please contact Macau Pass S.A. Customer Service Hotline at (853) 2872-7688.